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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen 
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Molnár Antal Zeneiskola – 
Alapfokú Művészeti Iskola tekintetében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Korábban írásbeli választ igénylő kérdésekkel fordultam Önhöz a képviselői körzetemhez tartozó
iskolák fejlesztéseivel, azok finanszírozásával kapcsolatban. Az összesen 13, K/1155-1167. számú
kérdéseimre  mindössze  egy  összevont  választ  kaptam.  Ebben  az  egy  válaszban  sajnos  Rétvári
Bence államtitkár úr semmilyen konkrét adattal nem szolgált arról, hogy az adott kerületi oktatási
intézményekben milyen fejlesztések,  milyen lebontott  összegekkel  valósultak  meg,  továbbá mit
kívánnak a jövőben megvalósítani.  Kérem miniszter  urat,  tisztelje  meg Erzsébet-  és  Terézváros
lakóit azzal, hogy érdemi tájékoztatást ad számukra.
 
Tekintettel az elmondottakra, a következő kérdésekkel fordulok Önhöz:
 

• Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a 
jövőben az erzsébetvárosi Molnár Antal Zeneiskola – Alapfokú Művészeti Iskola 
tekintetében?

• Milyen fejlesztéseket terveznek a jövőben az intézményben?
 
Megtisztelő válaszát köszönöm!
 
Budapest, 2022. december 21.
 
                           Dr. Oláh Lajos
Erzsébet- és Terézváros országgyűlési képviselője


